
 

 

 

Αθήνα 2.08.2023 

 

Προς: κ. Άκη Σκέρτσο, Υπουργό Επικρατείας 

 

 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ,  

 

Ο Πρόεδρος της SL1 κ. Μαρινάκης στις 13 Ιουλίου απέστειλε στον – τότε - Υπουργό 

Αθλητισμού κ. Οικονόμου, περικοπή της οποίας ανέφερε:  

«Παράλληλα, ζητούμε από εσάς όπως μεριμνήσετε προκειμένου όλο το σχετικό υλικό 

που προκύπτει από τις έρευνες να διαβιβαστεί άμεσα και προς τα πειθαρχικά όργανα 

του ποδοσφαίρου καθώς πέρα από το ποινικό της σκέλος η υπόθεση αυτή μπορεί να 

έχει και σημαντικότατες πειθαρχικές διαστάσεις. Είναι αυτονόητο ότι θα πρέπει και οι 

ποδοσφαιρικές πειθαρχικές αρχές να επιληφθούν για να διακριβώσουν ποιες ευθύνες 

υπάρχουν και να επιβάλλουν τις δέουσες κυρώσεις.»  

Λίγες μέρες μετά, ως Πρόεδρος της ΕΠΟ, συναφώς προς το γράμμα και το πνεύμα της 

επιστολής Μαρινάκη απέστειλα επιστολή προς τον Υπουργό Δικαιοσύνης κ. Φλωρίδη, η 

οποία καταλήγει ως ακολούθως:  

«Για τον λόγο αυτό, μετά από σχετική απόφαση της Επιτροπής Επαγγελματικού 

Ποδοσφαίρου, παράκλησή μας είναι, με θεμιτή παρέμβασή σας, νομοθετική η μη, να 

δοθούν στην Επιτροπή στοιχεία που προκύπτουν από την διεξαγόμενη έρευνα, ούτως 

ώστε άμεσα να επιληφθεί των υποθέσεων που έχουν αρχειοθετηθεί, επιβάλλοντας τις 

δέουσες πειθαρχικές ποινές στους όποιους  υπεύθυνους πριν την έναρξη των 

πρωταθλημάτων 2023 – 2024.»  

  

 



 

 

 

Επειδή στην προκειμένη περίπτωση για να υπερκερασθεί νόμιμα η μυστικότητα της 

διεξαγόμενης έρευνας είναι αναγκαία η νομοθετική πρωτοβουλία και με δεδομένο ότι η 

Βουλή δεν λειτουργεί λόγω των θερινών διακοπών προτείνουμε την έκδοση ΠΝΠ, μέσω 

της οποίας θα παρέχεται νόμιμα και θεμιτά  ή δυνατότητα στους διενεργούντες την 

σχετική έρευνα για την παράδοση στον Πρόεδρο της Επιτροπής Δεοντολογίας της ΕΠΟ 

Εφέτη κ. Κωτουλόπουλο, δηλαδή σε ανώτερο λειτουργό της Δικαιοσύνης, 

επιβαρυντικών, τυχόν, στοιχείων εναντίον ομάδων και παραγόντων, ούτως ώστε να 

επιτευχθεί η άμεση επιβολή ποινής πριν καν αρχίσουν τα πρωταθλήματα της προσεχούς   

αγωνιστικής περιόδου.  

Το άρθρο 87 παρ. 2 του Συντάγματος ούτε σχετίζεται με το ανωτέρω αίτημά μας, ούτε, 

βέβαια παραβιάζεται. 

  

   

Με τιμή, 

 

 

 

Παναγιώτης Μπαλτάκος 

Πρόεδρος Ε.Π.Ο. 

 


